
Verslag schoolraad  15 juni 2020. 

Aanwezig: 

Leerkrachten: Els Deneef, Veronique Van Belle, Leen Van Valckenborg, Christel Letouche (verslag) 

Oudergeleding: Katrien Delbaer, Nathalie Walravens, Els Tordeurs (voorzitster) 

Lokale gemeenschap: Sabrina Durieux, Martien Frisch, Gerda Vankelecom 

Directie: Dorien Cochez 

Schepen van onderwijs: Cindy Durieux 

 

Goedkeuring vorig verslag : oké 

Nieuws uit de school: 

1. Samenwerking CLB Halle 

Er werden samenwerkingsafspraken opgesteld. Ieder jaar worden die nu stilzwijgend verlengd tenzij de 

school deze opzegt. De opzegging moet gebeuren voor 31/12 en dan kan je het volgende schooljaar 

met een ander CLB werken. De afspraken kunnen wel elk jaar aangepast worden.  

Zie kopie samenwerkingsafspraken: de school kreeg deze bundel pas op 14/6. Dorien vulde nog punten 

aan. Nu moet het CLB deze aangevulde punten nog goedkeuren.  

Advies: onder voorbehoud dat het CLB akkoord is worden deze afspraken goedgekeurd 

 

2. Nieuw schoolreglement 

Zie kopie schoolreglement juni 2020 

Alle in het geel gemarkeerde delen tekst zijn wijzigingen.  

Bv. de kleuters zijn 1 jaar vroeger leerplichtig, ze moeten minstens 290 halve dagen aanwezig zijn  

Advies: goedgekeurd 

 

3. Verdeling lestijden 

Zie blad personeelsformatie 

In het kleuteronderwijs zullen ze starten met 1 klas peuters en 2 klassen van elke kleuterklas.  

In het lager onderwijs zullen er 2 klassen zijn per leerjaar.  

Daarnaast zijn er ook lestijden bewegingsopvoeding voorzien, zwemmen en zorgondersteuning.  

De verdeling van de lestijden kan je terugvinden op dit blad.  

Advies: goedgekeurd 

 

4. Vakantieregeling schooljaar 2020-2021 

Zie overzicht 

Advies: positief onder voorbehoud dat we het mogen organiseren met zoveel ouders bv. de 

infoavonden.  

 

 



5. Inschrijving nieuwe leerlingen 

Leerlingen waren net voor de lockdown aangemeld maar nog niet ingeschreven. De ouders van die 

aangemelde leerlingen hebben een link gekregen om definitief in te schrijven.  

Sedert 15 juni 2020 is er een link open op FB en op onze schoolsite die ouders nu kunnen invullen om 

in te schrijven. Hier werken we in chronologische volgorde.  

 

6. Muziekschool in Bever 

Het 1ste jaar werd opgestart vorig schooljaar, met succes. 

Gaan we volgend schooljaar opnieuw een 1ste jaar starten? Nee, want er waren maar een 7-tal 

inschrijvingen.  

Er wordt dus wel een 2de jaar muziekschool ingericht. (voor wie in het 1ste jaar zat dit schooljaar) 

Er wordt ook muziekinitiatie opgericht. Dit is voor kinderen van 6 tot 7 jaar. Dit is dus voorafgaand aan 

de notenleer, want die lessen mogen pas vanaf 8 jaar. 

Cindy kreeg de vraag om een muziekacademie Bever op te starten  maar daar is ze nog even op de rem 

gaan staan.  

 

7. Organisatie typelessen. 

De laatste keer hadden we formule 3 gekozen: de 4 typelessen gaan klassikaal door op school en 

kosten €90 per leerling.  

Er zijn ook andere formules bv. 1 les op school en de andere lessen thuis (videolessen). Dat is €55 per 

leerling.  

Wij stellen met de schoolraad formule 3 voor. 

 

8. Infoavond en opendeurdag kleuters 

Deze planning is terug te vinden op het blad met de vakantieregeling.  

 

9. Verkeer schoolomgeving 

Er gaan op de weg ter hoogte van de zone-30 borden op Kerkhove 2 ruiten op de grond geschilderd of 

gebrand worden (afhankelijk van de beschikbaarheid bij de leverancier). De werkmannen van de 

gemeente zullen dit doen. Het zou leuk zijn mocht dit kunnen voor 1 september 2020. 

We stellen voor om ook op Akrenbos kleuters zo 1 vlak op de weg aan te brengen ter hoogte van het 

zone-30 bord als je van Viane komt. Daar zal in de toekomst niets veranderen en mogen de chauffeurs 

gerust verwittigd worden dat ze een school naderen.  

Eveneens stellen we voor om dat op Akrenbos lager ook te doen aan het zone-30 bord aan de ouders 

van Katrien Delbaer.  

 

Bij het begin van het schooljaar zouden we graag de kiss & ride zone onder de aandacht brengen. 

Dorien vraagt aan de werkgroep verkeer om dat uit te werken.  

 

We zouden dan begin november (na de herfstvakantie) de aandacht in het verkeer willen trekken door 

een fluostraat te maken, dit op alle vestigingen.  



 

Sabrina Durieux stelde ook voor om aan de overkant van de straat op Kerkhove nog 2 à 3 paaltjes bij te 

zetten op het voetpad zodat het voor de voetgangers toch veiliger wordt. Cindy stelt het voor op de 

gemeente.  

 

Er is ook een voorstel om het Ak’Centje te verharden. Er zijn dikwijls heel wat plassen als het fel regent.  

 

Kan het gras gemaaid worden langs het zeer smalle voetpad van de kleuterschool op Akrenbos naar de 

elektriciteitscabine toe?  

 

10. Proclamatie 6de leerjaar 

Momenteel is er nog geen draaiboek om een proclamatie te organiseren.  We gaan deze week een 

beslissing nemen.  

 

11. Prijzen meerdaagse uitstappen 

Zeeklas €185 

Bokrijk €120 

Boerderijklassen €110 

Advies: oké 

 

Nieuws uit de Ouderraad 

Stand van zaken i.v.m. de nieuwbouw op Akrenbos : er zal zeker een parking vooraan voorzien worden. Nu 

gaat Haviland aangesproken worden om een architect aan te stellen en dan zullen we met de werkgroep de 

plannen verder bekijken.  

 

Varia 

Dorien gaat volgend schooljaar halftime werken. Daarom zal ze door Laetitia ook halftime bijgestaan worden 

in de directie.  

 

 

 

Wij werden allen rijkelijk verwend met een glaasje wijn of water en lekkere wafeltjes gemaakt door Martien! 

Bedankt hiervoor! 

 

   ---------------------------------------------------------------------------------- 


